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Protokoll  
fra møte nr. 07/22-25 i Forbundsstyret torsdag 13. oktober 2022 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President 
 Ingrid Blindheim 1. visepresident 
 Øyvind Indrebø 2. visepresident 
 Siv Sødal Styremedlem  
 Hanne Hogness Styremedlem 
 Jarl Martin Møller Styremedlem 
 Nora Kaalstad Styremedlem  
 Christian Berven Styremedlem 
 Tine Austvoll Jensen Fornell Styremedlem  
 Ragnhild Oulie Bruland Styremedlem, ansattes representant 
 Erik Langerud Generalsekretær 

 Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek. 
 Lise H. Thorstensen Sekretariat  
   
Deltok ikke: Renate Larsen Styremedlem 
   
Møtested: Scandic Park Sandefjord, Strandpromenaden 9, 3808 Sandefjord 

 

Møteramme: Kl. 11:30-12:15, lunsj 

 Kl. 12:15-16:15, styremøte 
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Side 2 
 

 

Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

 

Saksnr.: 043/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning: 

 

• FS-protokoll nr. 6/22-25 avholdt lørdag 17. september 2022. 

 

FS-vedtak i saksnr. 043/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 06/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 044/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Presidenten ga en kort status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 

styremøte med særskilt vekt på følgende områder: 

 

• EHFs ekstraordinære kongress i Luxembourg lørdag 24. september.  

o Det var på kongressen en tydelig enighet om fortsatt å holde Russland og 

Belarus utenfor konkurranser, kvalifiseringer og internasjonale 

møtearenaer.  

o Det ble videre drøftet hvordan vi kan støtte håndballen i Ukraina både nå 

og framover.  

o På kongressen i 2021 fremmet Norge et forslag om at bonus og 

pengepremier bør være like for kvinner og menn. Norge fikk ikke flertall 

for dette forslaget, men EHF har jobbet videre med innholdet i forslaget og 

kunne rapportere om at avstanden mellom kvinners og menns andel er 

redusertes noe. Dette vil ha et fokus også framover. 

o Det arbeides for at Beach håndball skal bli en OL-gren, i tillegg til og ikke i 

stedet for. 

o Fokus på bærekraft vil øke i europeisk håndball framover. 
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o EHF EURO 2024 ble promotert. Åpningskampen skal spilles i Düsseldorf 

og arrangøren har en målsetting om 50.000 tilskuere. Per nå er 8.000 

billetter solgt. 

• Digitalt møte i IHF fredag 7. oktober.  Her ble ikke forholdet til Russland og 

Belarus omtalt. 

• President og generalsekretær deltok 22. september i et innledende møte ifm. at 

Kulturdepartementet ønsker å bygge flere idrettsanlegg, og har i den forbindelse 

lagt opp til en «Norgesturne». Norsk håndball bør sørge for tilstedeværelse i de 

innspillsmøtene det legges opp til. 

• NIF tok initiativ til å invitere flere olympiske idretter til et møte ifm. ønsket om ikke 

russisk og belarusisk deltakelse på ANOCs generalforsamling.  

 

FS-vedtak i saksnr. 044/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. Forbundsstyret ber om at 

det utformes et brev til IHF, gjerne sammen med Danmark og Sverige, der det 

redegjøres for Skandinavias standpunkt knyttet til Russland og Belarus. 

 

Saksnr.: 045/22-25 Forbundsstyret 2022-25 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til FS-vedtak i saksnr. 030/22-25. I møtet var det tenkt at Forbundsstyret skulle 

fortsette arbeidet framover innenfor følgende områder: 

 

• Gjenværende presentasjon av styremedlemmene Tine Austvoll Jensen Fornell, 

Renate Larsen. (President og generalsekretær gjør sin presentasjon i Polen) 

• Styrearbeidet i NHF i tingperioden 2022-25 

• Samspill sentralt vs. regionalt 

• Samspill med NIF, ulike departement m.fl. 

• Internasjonalt arbeid og samhandling med norske representanter i internasjonale 

verv 

 

Videre skulle styret drøfte områder hvor det eventuelt er behov for å forsterke innsatsen, 

etablere nye relasjoner/kontakter m.m. 

 

FS-vedtak i saksnr. 045/22-25: 

Denne saken utsettes og settes på agendaen til styremøtet i Polen.   

 

Til møtet i Polen settes også styreevaluering fra 2019-22 på agendaen. Denne 

gjennomføres digitalt etter initiativ fra presidenten, og framlegges i Polen. 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/-vi-vil-gi-flere-mulighet-til-a-delta/id2928169/
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Saksnr.: 046/22-25 Good governance 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Internasjonalt 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Norsk idrett, og derigjennom NHF, skal kjennetegnes ved «good governance».  Dette er 

nedfelt både i «Idretten vil» og NHFs egen strategiplan.  

 

«Good governance» er et begrep som brukes i svært mange sammenhenger og av ulike 

institusjoner og organisasjoner, og det er nok en viss variasjon i hva som legges i 

begrepet. Forbundsstyret ser derfor behov for å tydeliggjøre hva NHF legger inn i 

begrepet «good governance», slik at alle i norsk håndball har den samme forståelse for 

hva som menes med «good governance», og hva det kreves av oss. Forbundsstyret 

mener at EUs beskrivelse/prinsipper vil være et godt utgangspunkt  

 

FS-vedtak i saksnr. 046/22-25: 

Forbundsstyret understreker at «good governance» skal kjennetegne norsk håndball 

både på den nasjonale og internasjonale arenaen.  

 

Forbundsstyret ber GS om å utarbeide et forslag til en manual som definerer begrepet 

«good governance» i norsk håndball.  

 

Saksnr.: 047/22-25 Kandidater til valg på Idrettstinget 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Idrettstinget avholdes i Bergen 2.-4. juni 2023, og Valgkomiteen i NIF er i gang med sitt 

arbeid for å finne frem til gode kandidater til å bekle sentrale verv i norsk idrett.   

 

I Idrettsstyret er president, 1. visepresident og 4 styremedlemmer på valg. Alle tillits-

valgte i valgte utvalg og komiteer er på valg i 2023, unntatt Etisk råd som er valgt fram til 

2025. Følgende utvalg og komiteer ligger innenfor valgkomiteens ansvarsområde til 

valget i 2023: Kontrollutvalget, Lovutvalget, Domsutvalget, Appellutvalget, Påtalenemnda 

og Kompensasjonskomiteen. Frist for å melde kandidater til Idrettsstyret er satt til 10. 

desember.  

 

Forbundsstyret drøftet hvorvidt det er aktuelle kandidater som NHF ønsker å spille inn. 
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FS-vedtak i saksnr. 047/22-25: 

Presidentskapet arbeider videre med aktuelle kandidater til Idrettsstyret og øvrige 

posisjoner i tråd med styrets diskusjoner. 

 

Saksnr.: 048/22-25 Politisk vi 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Erfaringene fra fellesmøtet mellom Forbundsstyret og alle Regionstyrene oppleves som 

svært gode. Tilbakemeldingene så langt er at Regionstyrene føler seg både bedre 

informert, og ikke minst involvert, i ulike politiske prosesser. I etterkant av møtet er det 

etablert en Politisk vi kanal i Teams. For å sørge for at denne kanalen fungerer som en 

informasjons- og utvekslingskanal i det politiske håndball-Norge, drøftet Forbundsstyret 

innhold, frekvens og ansvar for å holde kanalen «levende», samt hvordan den 

samhandlingen som ønskes bør skapes. 

 

Forbundsstyret var av den oppfatning av at det er et felles ansvar å holde kanalen 

«levende». Forbundsstyret foreslo at det etableres flere kanaler for særskilte emner, og i 

den forbindelse ble anlegg og ungdomsråd nevnt. Videre bør teamets medlemmer 

oppfordres til deling av klipp fra lokalaviser, gode historier osv. Forbundsstyret drøftet 

hvorvidt det i de digitale Forbundsrådsmøtene bør åpnes opp for deltakelse fra de øvrige 

styremedlemmene i Regionstyrene, men konkluderte ikke.   

 

FS-vedtak i saksnr. 048/22-25: 

Forbundsstyret utvikler bruken av Teams kanalen Politisk vi i tråd med styrets 

diskusjoner. 

 

 

Saksnr.: 049/22-25 Fellesmøter mellom FS og RS 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til den vedtatte møteplanen for Forbundsstyret. Til møtet forelå møteplan for 

samtlige Regionstyrer fram til Regionstingene 2023. Forbundsstyret drøftet aktuelle 

kontaktpunkter mellom Forbundsstyret og de enkelte Regionstyrer. 
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FS-vedtak i saksnr. 049/22-25: 

Forbundsstyret ber GS forsøke å legge til rette for møter med de respektive 

Regionstyrene, slik Forbundsstyret gjorde i tingperioden 2017-19. Møtene kan enten 

kombineres med våre egne styremøter eller legges opp som separate møter. 

Forbundsstyret ser at det vil være hensiktsmessig å gjennomføre slike møter først 

etter at Regionstingene er gjennomført våren 2023. 

 

Det planlagte fysiske styremøtet 9.-10. desember utgår og erstattes i stedet med et 

Teams møte mandag 12. desember kl. 19:00-21:00. 

 

Saksnr.: 050/22-25 Forberedelser til FR-møtet 14. oktober 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Forbundsstyret gjennomgikk agendaen til Forbundsrådets møte 14. oktober, og gjorde 

seg opp noen innledende tanker om Ungdomsrådets funksjon.  

 

Forbundsstyret vil at rådet skal:  

• Være et rådgivningsorgan 

o Innspill på «ungdomssaker» som FS (FR/RS) har på agendaen – og 

innspill på saker til FS (FR/RS). 

o Hva skal til for å håndballen (fortsatt) skal være «aktuell» for 

ungdommen?  

o Være en «foryngelsesagent» 

o Referanseorgan for både FS/RS og adm. (f.eks. konkurransetilbudet/ 

Konkurranseteamet) 

• Innspill for/initiativ til å øke aktiviteten 

o Flere «lekende» lag 

o Flere ungdommer på tribunen 

o Rekruttering av ungdom til trener, dommer og leder 

• Gode ambassadører 

 

Forbundsstyret vil ikke at rådet skal: 

• Være et snevert «særråd» som ikke evner å se helhetlig på norsk håndball 

• Være et besluttende organ. (Lovmessig er Ungdomsrådet heller ikke gitt 

beslutningsmyndighet. I tillegg er det ofte slik at besluttende organer kan «stivne» 

i formalitet og ansvar. Det er helt avgjørende at rådet beholder sin frie, franke og 

djerve posisjon.) 

 

FS-vedtak i saksnr. 050/22-25: 

Forbundsstyret framlegger sine innledende tanker i Forbundsrådsmøtet 14. oktober. 
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Saksnr.: 051/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. MyGame og GDPR 

Generalsekretæren refererte fra møtet i Kontrollkomiteen hvor dette var et tema, 

samt ga en oppdatert status på retningslinjer/muligheter for begrensninger.  

 

b. Nocco 

Generalsekretæren orienterte om at Nocco er blitt partner til internasjonale 

mesterskap. Dette er en energidrikk tilsvarende Red Bull. Forbundsstyret drøftet 

hvilken holdning norsk håndball bør ha til slike produkter. 

 

c. Streaming av kampene i 1. divisjon 

Generalsekretæren orienterte om at TV2 opplever utfordringer med å få streamet 

kampene i 1. divisjon, men det jobbes godt for å få brakt det i orden. 

 

d. Nasjonal leder anlegg 

Generalsekretæren viste til den status som ble gitt i forrige styremøte, og kunne nå 

orientere om at 2 personer er tilsatt. Dette vil bidra til å gi anleggsarbeidet et 

skikkelig løft, og sørge for at norsk håndball står bedre rustet til å møte alle de 

prosesser som omfattes av arbeidet med å realisere flere flater, og ikke minst også 

bidra til å sørge for redusert eller gratis halleie. De to vil arbeide nasjonalt og også 

inkludere bærekraftstrategien i sitt arbeid.  

 

FS-vedtak i saksnr. 051/22-25: 

Forbundsstyret gjentar at NHF er en barne- og ungdomsorganisasjon og styret 

ønsker følgelig ikke at energidrikker er noe norsk håndball skal promotere. Forbunds-

styret ønsker heller ikke at spillere har særavtaler med aktører for slike produkter. 

 

Forbundsstyret tar øvrige rapporter og referater til orientering. 

 


